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Zápisnica z 2. stretnutia finančnej a rozpočtovej komisie 
 

 

Termín:  štvrtok 30.3.2022 o 18:00 hod. 
 

Miesto:  knižnica KD 
 

Prítomní:   
Martin Kotvas– predseda komisie, 

poslanec 

Martina Dobrovodská – starosta  

Ján Masár – člen 

Miroslav Antol – poslanec, člen 

Viliam Páleník – poslanec, člen 

Michal Páleník – poslanec 

Ľuboš Harmata  – člen 

Tatiana Svetláková – ekonóm obce 

 

Neprítomní: 

Barbora Takáčová – člen 

Soňa Vallová - člen 

 

 

 

Program: 

 

1 – Rozpočet za rok 2022 výsledok 

2 – Rozpočtové opatrenie č.1 

3 – Dotácie obce  

4  -  ZŠ Vrakuňa – poplatky 

 

 

 

1. Rozpočet za rok 2022 výsledok 

 

Pani Svetláková ekonómka obce prítomným odprezentovala plnenie rozpočtu za rok 2022. 

Výsledok hospodárenia je kladný. Obec má v roku 2022 prebytok rozpočtu, ktorý bude 

navrhovaný do rezervného fondu obce vo výške 101 352,70 € a poplatok za rozvoj vybraný 

v roku 2022 je vo výške 46 641 €. Prítomní ocenili dobre pripravené materiály. V minulom 

roku obec nemala žiadnu väčšiu investíciu. Jednotlivé položky boli čerpané v súlade 

s rozpočtom. Záverečný účet bude pripravený na nasledujúce OZ. Audit práve prebieha. 

 

 

Odporúčanie: Finančná komisia odporúča poslancom plnenie rozpočtu za rok 2022 zobrať 

na vedomie. 

 

 

 

2. Rozpočtové opatrenie č. 1 

 

 

Pani Svetláková vysvetlila jednotlivé navrhované zmeny. Jedna z najdôležitejších položiek je 

navýšenie možnosti čerpania prostriedkov z poplatku za rozvoj na budovanie materskej školy. 

Dôvodom je, že bolo potrebné pred začatím stavby zaplatiť ochranu telekomunikačných 

káblov, ktoré vedú popod budovu škôlky, s čím obec v projekte nepočítala a v zmysle 

stavebného povolenia túto vec neriešila. Starostka o tom nevedela, bývalé vedenie ju na to 

neupozornilo.  Taktiež sa objavili chyby v projekte, kde niektoré položky nie sú súčasťou 
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rozpočtu a pre stavbu sú potrebné. Obec musí tieto položky zafinancovať. Budúce parkovisko 

s chodníkom je potrebné dobudovať, taktiež mimo projekt. Z uvedeného vyplýva, že bude 

potrebných viac peňazí na túto stavbu. Nie je v tejto chvíli možné to vyčísliť presne, a preto 

pani starostka žiada pridať do rozpočtu radšej viac peňazí s rezervou a následne ich neminúť 

ako neustále rozpočtovým opatrením navyšovať. Okrem tejto položky sa v rozpočtovom 

opatrení ešte nachádzajú niektoré transféry  a to na ukrajinských odídencov, na obedy detí 

a predškolákov. Obci prišlo za užívanie verejného priestoru 4236 €, ktoré obec navrhuje 

rozdeliť ešte pre rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, administratívu a navýšiť položku na 

dotácie z rozpočtu obce. Prítomní súhlasili s návrhmi. 

 

 

Odporúčanie: Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť rozpočtové 

opatrenie č.1 

 

 

3. Dotácie obce pre rok 2023 

 

Starostka informovala prítomných o jednotlivých žiadostiach o dotáciu z rozpočtu obce, ktoré 

boli doručené. Kultúrna komisia a Komisia školstva mládeže a športu už mali svoje zasadania, 

kde odporučili výšky dotácií pre združenia spadajúce do ich pôsobnosti. Komisii bol 

predložený ich návrh. 

 

Klub dôchodcov a Červený kríž majú požadované prostriedky narozpočtované priamo 

v rozpočte a nezapočítavajú sa do položky na čerpanie dotácií. Čiže aj napriek tomu, že 

v tabuľke nie sú uvedení, tieto združenia majú peniaze v rozpočte schválené. Klub dôchodcov 

2000 € a Červený kríž 400 €. 

 

Zoznam žiadateľov o dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 
 žiadateľ výška požadovanej dotácie  suma návrh 

Dobrovoľný hasičský zbor Zálesie, Trojičné nám .1 , Zálesie 5 000,00 2 500,00 € 

Spirituale Občianske združenie, Ignáca Gešaja 3 , Zálesie  1 900,00 1 700,00 € 

ŠK Atletiko Zálesie, Trojičné námestie 1 , Zálesie 5 000,00 5 000,00 € 

Športový klub Zálesie, Hornozelenická 9, Zálesie 1 200,00 1 000,00 € 

Občianske združenie Naše Zálesíčko 10 000,00 0,00 € 

celkom výška požadovaných dotácii  23 100,00 10 200,00 

 

 

V rozpočte je čiastka na dotácie vo výške  10000 €, po prerokovaní v komisiách vychádza 

10200 € pre jednotlivé združenia. V Zmysle VZN by finančná komisia mala prehodnotiť 

pomerne všetkým výšky dotácií. Starostka obce navrhla členom komisie, že jednoduchšie by 

bolo celkovú výšku dotácií zvýšiť o 200 € ako každému združenie dotáciu pomerne znižovať.  

Členovia súhlasili s návrhom. 

 

 

Občianske združenie Naše Zálesíčko nesplnilo podmienku výzvy, kde bolo uvedené, že tento 

rok obec podporí združenia, ktoré zorganizujú podujatia v spolupráci s obcou pri príležitosti 

100.ho výročia obce. Združenie si podalo žiadosť na realizáciu projektu Živý meander, čo je 

investičný projekt. Združeniu odporúčame požiadať o príspevok na projekt cez participatívny 

rozpočet, v ktorom je možné požiadať o dotáciu na takýto účel. 
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OZ Spirituále, ŠK Zálesie a DHZ mali vo svojich projektoch taktiež podané žiadosti aj na 

účely, ktoré neboli v súlade s výzvou, preto boli ich žiadosti znížené. 

 

 

Odporúčanie: Finančná komisia odporúča poslancom schváliť dotácie pre občianske 

združenia v navrhovanej výške tak ako boli odporučené na miestne príslušných komisiách. 

 

 

4. ZŠ Vrakuňa – poplatky 

 

Starostka obce informovala prítomných o dohode, ktorú budú poslanci schvaľovať na 

zastupiteľstve. Jedná sa o dohodu s Mestskou časťou – Vrakuňa kvôli vznikajúcemu 

spoločnému školskému obvodu. Keďže financovanie škôl, školských jedální a školských 

klubov je zo strany štátu nedostatočné musia zriaďovatelia dotovať takéto prevádzky 

z vlastných zdrojov. V dohode sa hovorí o tom, že Zálesie bude financovať za svojich žiakov 

rozdiel, medzi príspevkom štátu na jedno dieťa a nákladom Mestskej časti Vrakuňa. V tejto 

chvíli ešte presné sumy nie sú jasné, taktiež nie je jasné na koľko detí bude obec platiť 

príspevok v budúcom školskom roku na ŠKD. Podľa toho bude potrebné uvoľniť do rozpočtu 

prostriedky na tieto platby. MČ Vrakuňa predpokladá, že presné čísla budú vedieť na začiatku 

školského roka. 

Pre budúcnosť bude potrebné zamyslieť sa aj nad tým, či bude dotovanie ŠKD pokračovať zo 

strany obce aj pre ďalší školský rok. Podľa podmienok by dostávali príspevok nie len rodičia 

v Ivanke pri Dunaji, ale aj rodičia v ZŠ Žitavská, ktorá sa stane našou spádovou školou pre 

rok 2023/2024. 

 

 

Odporúčanie: Finančná komisia berie informáciu na vedomie. 

 

 

V Zálesí, dňa 30.3.2023       

 

Zápis: Martin Kotvas , predseda komisie 


